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Saksnr. Utval Møtedato
007/22 Utval for næringutvikling og drift 09.02.2022

Meldingar til utval for næringsutvikling og drift
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Meldingar vert tekne til orientering.

Utval for næringutvikling og drift 09.02.2022:

Handsaming:
Det vart lagt fram følgjande meldingar og orienteringar:
- Einar Vaage-prosjektleiar for Green Spot Mongstad orienterte om Industriutvikling Vest og Green 
Spot Mongstad
- Baste Tveito-dagleg leiar i Nordhordland næringslag orienterte om status for næringslivet i regionen 
og om Ringvg Aust/Nordhordlandstunnelen.
- Anne Lise Wilkensen orienterte om situasjonen for sysselsettting/arbeidsmarknad i regionen
- Hogne Haugsdal-kommunalsjef orienterte om kommunalt næringsarbeid og rekruttering av 
næringsressurs
- Anny Bastesen-kommunalsjef gav status for bemanning/kapasitet på byggesaks-avdelinga
- Tove Hagenes-hovudprosjektleiar orienterte om oppfølging av Right Mongstad-prosjektet -Pilot fase 
2

Utvalsleiar Stian Lavik-KRF sette fram følgjande framlegg:
Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.

Utvalet meiner det er avgjerande at midlane som er sett av til auka ressursar i næringsseksjonen vert 
brukt der, då det er klare signal frå næringslivet om trong for auka kapasitet der. Samstundes kan det 
vera klokt å avventa tilsetjing til ein har på plass mål og retning i kommuneplan og strategisk 
næringsplan.

Utvalet ser med stor interesse på prosessane som no er i gang rundt GreenSpot Mongstad. Dette 
arbeidet er avgjerande viktig for Alver og regionen, og utvalet ønskjer vidare orienteringar etter kvart 
som det er interessant utvikling.

Utval for næringsutvikling og drift ser med uro på at ordninga for arbeidsgjevarperioden for 
sjukemeldingar i tida som kjem, med forventa høgare tal på sjukemeldingar i samband med Korona, 
ser ut til å bli ei stor belastning for næringslivet. I tillegg er det også urovekkjande at høge 
straumprisar no trugar fleire lokale verksemder. Utvalet vil støtta initiativa NONL tar med å løfta 
denne saka gjennom Næringsalliansen for Vestland.



Utvalet er glade for at arbeidsløysa no er låg og at tala viser ein god trend. Det er godt at NAV har 
fokus på sjukefråver og tiltak for å hjelpa folk tilbake til arbeid igjen. Det er også spennande å høyra 
om utviklingsprosjektet og det virtuelle kompetansesenteret. Utvalet set pris på å få jamnlege 
orienteringar frå NAV.

Utvalet er glade for at det er tilsett i alle stillingar innanfor byggesak og at ein arbeider med å ta igjen 
saksmengden frå tidlegare. Det er kjekt å sjå at det er stor aktivitet frå innbyggjarar og næringsliv på 
dette feltet, og at kommunen er i utvikling.

Utvalet vedtok samrøystes utvalsleiaren sitt framlegg til vedtak.

ND- 007/22 Vedtak:
Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.

Utvalet meiner det er avgjerande at midlane som er sett av til auka ressursar i næringsseksjonen vert 
brukt der, då det er klare signal frå næringslivet om trong for auka kapasitet der. Samstundes kan det 
vera klokt å avventa tilsetjing til ein har på plass mål og retning i kommuneplan og strategisk 
næringsplan.

Utvalet ser med stor interesse på prosessane som no er i gang rundt GreenSpot Mongstad. Dette 
arbeidet er avgjerande viktig for Alver og regionen, og utvalet ønskjer vidare orienteringar etter kvart 
som det er interessant utvikling.

Utval for næringsutvikling og drift ser med uro på at ordninga for arbeidsgjevarperioden for 
sjukemeldingar i tida som kjem, med forventa høgare tal på sjukemeldingar i samband med Korona, 
ser ut til å bli ei stor belastning for næringslivet. I tillegg er det også urovekkjande at høge 
straumprisar no trugar fleire lokale verksemder. Utvalet vil støtta initiativa NONL tar med å løfta 
denne saka gjennom Næringsalliansen for Vestland.

Utvalet er glade for at arbeidsløysa no er låg og at tala viser ein god trend. Det er godt at NAV har 
fokus på sjukefråver og tiltak for å hjelpa folk tilbake til arbeid igjen. Det er også spennande å høyra 
om utviklingsprosjektet og det virtuelle kompetansesenteret. Utvalet set pris på å få jamnlege 
orienteringar frå NAV.

Utvalet er glade for at det er tilsett i alle stillingar innanfor byggesak og at ein arbeider med å ta igjen 
saksmengden frå tidlegare. Det er kjekt å sjå at det er stor aktivitet frå innbyggjarar og næringsliv på 
dette feltet, og at kommunen er i utvikling.

Politisk handsaming
Saka skal avgjerast i utval for næringsutvikling og drift.

Saksopplysningar:
Det vert lagt fram følgjande meldingar og orienteringar:

1. Green Spot Mongstad v/Einar Vaage-prosjektleiar for Green Spot Mongstad

2. Kommunalt næringsarbeid og rekruttering av næringsressurs – notat (vedlegg)

3. Status næringslivet – v/Baste Tveito-dagleg leiar i Nordhordland næringslag

4. Sysselsetting i regionen – status v/NAV

5. Prosjekt Right Mongstad – orientering v/Tove Hagenes



6. Byggesak – status bemanning/kapasitet – v/kommunalsjef Anny Bastesen

Vedlegg i saken:
02.02.2022 Orienteringsnotat_rekruttering næring 1685358


